
Möte i Rosendalsskolans Föräldraföreningen 

Onsdagen den 19:e november , 2014. kl 20.00-21.00

Närvarande: Anna Stow, 4c, Gertrud Gudmundsson, 5b, Mats Lago, 6a, Nicklas Liljeqvist, 2a/5a, 
Johanna Bergqvist, 1c, David, 1a, Linus Kron, 4b, Anna Martvall, kassör, Matilda Dahlqvist, 5a, 
Carin Bouvin, Tuvan, Henrik Lagberg, Granen, Åsa Lindbom, Tallen, Marie Ekström, Kastanjen, 
Christina Nilsson, 2c Eken, Pär, Förhuset, Anna Nyborg, 4a, Stefan Olausson, 3c, Martin Solevid, 
ledamot, Cecilia Erdalen, sekreterare.

1. Föregående protokoll
Vi söker ledamot söks till styrelsen. Medlemsavgift.
Förslag att höja medlemsavgiften till 100 kronor istället för 90 kronor/år kommer tas upp på årsmötet.
Årsmöte hålls 27/11.
Frågan om stöd till barn med särskilda behov togs upp under Forum för Samråd. Vilken rätt till stöd finns? 

Kan man som förälder påverka situationen och hjälpa andra föräldrar för att få ordning i klassen? 
Föräldraföreningen har lyft frågan till central nivå. Bra om alla ställer frågor till skolchefen Susanne 
Hansson. Skriv till stadsdelen. Också bra ämne att ta upp vid föreläsning till våren för både föräldrar 
och lärare om intresse finns.

2. Rosendalsskolans dag
Ekonomisk rapport från Anna. Det gick väldigt bra. Nästan ”all time high” med 72 093 kronor. Bra resultat 

och bra genomfört. Svårt att säga hur många som besökte.
Föreningens bokslut per sista september. Behållning vid årets början 74 000. Behållning vid bokslut 89 000 

kronor.
Klasskassorna delas ut till jul. Klasserna beslutar själva hur de används. Föräldraföreningen står också för 

Lucia-fikat.
3. Inköp till aktiviteter
Vi vill gärna göra investeringen i klätterställning. Försöker få klarhet i renoveringsfrågan först. Svårt att få 

svar och garantier för att den inte behöver tas bort etc. Avvaktar stadsdelsnämndens beslut.
4. Inför årsmöte den 27/11
Sprid information om föreläsningen om barn och sociala medier.
5. Läget i styrelsen
Dagens ledamöter kan tänka sig omval. Nicklas Liljeqvist redogör för valberedningens arbete. En person 

kandiderar till vakant post i styrelsen. Vi har av tradition två revisorer. I dagsläget saknas kandidat 
som suppleant.

6. Ändring av stadgar
Det är luddigt i dagens stadgar vad som egentligen är styrelsen. Frågan om stadgeändringar kommer att 

diskuteras på årsmötet.
7. Kommande aktiviteter
Föräldraföreningen medverkar som tomte och delar ut klasspeng vid skolans Lucia-firande. Vi står också för 

fikat.
8. Skolmat
Har den verkligen blivit bättre? Problem med ljud, kort tid att äta och att maten tar slut. 
9. Övrigt
Skolans personal är medlemmar i föreningen. Är detta bra? Vet de om det? Detta bör ändras



Låta elevrådet utse elevrepresentanter som kan vara med på mötena? Bra idé? Tveksamt men vi borde 
kanske öka kontakten med elevrådet på annat sätt. Till exempel en representant från styrelsen är 
kontaktperson.

Ersättare till central Forum för samråd behövs. Kan någon gå på mötet den 4/12? Ordinarie ledamot har fått 
förhinder. Borde man formalisera valet av denna person?

Behövs arbetsordning utifrån stadgarna? Förtydligande av roller etc.
Diskussion; Det finns två fruktansvärda rabatter på skolan.  Utanför bamba och till höger om gympasalen. 

Föräldraföreningen skulle kunna välja att göra en deal med park och natur. Vi kan till exempel 
bekosta blommor om park och miljö förbereder. Frågan är om barnens pengar ska bekosta detta? 
Bättre påtala problemet för park och natur och uppmana dem att göra något


